

1. Opening

De voorzitter spreekt de volgende woorden uit:

Op deze voorjaarsvergadering 2011 heet ik u hier in Apeldoorn allen hartelijk welkom.

Ik hoop dat we een constructieve vergadering zullen hebben waarin de belangen van de afdeling in alle verscheidenheid aan de orde zullen komen.

Niet onbelangrijk is de financiële positie van de afdeling. Gelukkig hebben we het negatieve beeld van een paar jaar geleden om weten te buigen, niet in de laatste plaats door de nauwlettende aandacht voor de financiën door onze penningmeester Jan van Gent.

Want kostenbeheersing is voor ons als bestuur een belangrijk punt. De duivensport is al duur genoeg en daar waar mogelijk nemen we maatregelen om de kosten te besparen. Eén van de maatregelen is geweest het kritisch onder de loep nemen van het vervoer. Niet alleen bij bestaande vervoerders maar ook bij anderen zijn gerichte offertes opgevraagd en heeft de vervoerscommissie veel tijd geïnvesteerd in gesprekken en onderhandelingen met vervoerders. Deze acties hebben geleid tot aanzienlijk scherpere aanbiedingen. Ik wil ook op deze plaats dan ook mijn dank uitspreken richting vervoerscommissie voor hun inspanningen en vele uren extra vergaderen.

Verder hechten we eraan dat binnen onze afdeling voor de duivenliefhebbers in al z'n variatie duivensport betaalbaar én aantrekkelijk is en blijft. Ik weet dat dit een lastige opgave is. Zeker nu specialisatie meer en meer plaatsvindt zullen we een goede balans moeten vinden waarin zoveel mogelijk groepen aan hun trekken komen maar de belasting voor de verenigingsfunctionarissen ook nog acceptabel blijft. We zien ten opzichte van jaren geleden de vluchtprogramma's enorm toenemen: een logisch gevolg van specialisatie want elke discipline wil tenslotte zoveel mogelijk vluchten. Maar laten we de grote groep liefhebbers niet vergeten die wekelijks geniet van de aankomende duiven zonder de allerhoogste ambities. Hoeveel liefhebbers zouden dat in onze afdeling zijn? Misschien wel 2000 of zelfs 2500. Dat is de basis van de duivensport.

Dat we daarnaast ook oog hebben voor nieuwe ontwikkelingen, ook daar hebben we als bestuur mee te maken: professionalisering en specialisatie, die heel andere eisen stellen aan verzorging, begeleiding en beleving van duivensport als topsport.

Zoals we hier vanavond aanwezig zijn, zullen we zowel persoonlijk, maar vooral ook als vertegenwoordiger van de eigen vereniging al die verschillende belangen, voorkeuren en wensen van liefhebbers voor ogen houden om zo zoveel mogelijk liefhebbers voor de sport te behouden en hen de spelvreugde te geven die maakt dat ze niet afhaken.

Ik wens ieder een goede vergadering.

Van Huenen (0858): Ik wil een verzoek van orde doen om bij punt 4, punt 4a in te voegen, namelijk verslag NPO vergadering. Volgens het huishoudelijk reglement zijn de kiesmannen verplicht om eenmaal per jaar een verslag te doen van de ALV NPO.

Vz.: Het is ondoenlijk om op dit moment op alle verslagen en aantekeningen terug te kijken en een verslag te geven over de NPO vergaderingen. Wel zijn we zeker bereid om vragen te beantwoorden, indien u deze hebt. Anders wil ik graag dit punt onder agendapunt 11 bespreken.

Van Huenen (0858): Ik heb geen vragen en is akkoord dat dit punt bij agendapunt 11 aan de orde komt.

2. Appel afgevaardigden aan de hand van de appellijst

Aanwezig: 74 verenigingen (2195 leden =76,11%)

Afwezig: 28 verenigingen (689 leden = 23,89%) en wel

Met kennisgeving: 0503, 0846, 0915, 0925 en 0931.

Zonder afmelding: 0502, 0702, 0714, 0721, 0734, 0736, 0741, 0743, 0745, 0760, 0773, 0774, 0803, 0807, 0809, 0811, 0844, 0853, 0861, 0875, 0911, 1015 en 1023.

3. Notulen Najaarsvergadering d.d.02-11-2010

V/d Brink Pagina 2: Komt het bestuur nog terug op het melden van de teletekst vluchten?

Vz.: Ja, we komen bij de mededelingen hierop terug.

Ebben (0907): In de vorige vergadering hebben jullie aangegeven dat jullie heel soepel omgaan met de voorstellen m.b.t. het vluchtprogramma maar op pagina 5 blijkt dit niet zo te zijn. Ik vind dit niet juist.

4. Jaarverslag 2010 secretaris

Keukens (0771): Dit jaarverslag gaat toch over 2010. Hierin wordt verwoord dat de ophaalkosten bij de regio komen te liggen. Volgens mij is dit voor 2010 niet het geval of is dit een toekomstvisie?

Vz.: Dit is een visie voor de toekomst.

Secr: Als het vliegseizoen afgelopen is, komen al verschillende zaken aan de orde en worden besproken. Als deze zaken al in 2010 in gang gezet zijn, is het mijns inziens juist om dit in het jaarverslag op te nemen.

Vz.: Om aan beide visies tegemoet te komen, stel ik voor het betreffende stuk te wijzigen in “Het bestuur is voornemens om de berekening van de vrachtkosten per duif te wijzigen.”.

5. Jaarverslag 2010 penningmeester

Vz.: Zijn er vragen over het financiële verslag? Nee.

Verslag FCC en decharge

Vz.: Zijn er vragen over het verslag van de FCC?

Nee, dan wil ik de FCC bedanken voor het uitvoeren van de controle. Daarmee wordt decharge verleend aan bestuur Afdeling 8.

Begroting

V/d Berg (0709): Ik kan gedeeltelijk meegaan met de opmerking van Wim Keukens. Het delegeren van de ophaalkosten naar de regio is niet besproken in de vervoerscommissie en met het regiobestuur. Hiermee wordt afgestapt van het centraliseren van de kosten. Dit heeft grote gevolgen voor de financiële huishouding van de regio's.

Van Doorn (1002): Ik heb een vraag over de vrachtkosten. Wat betekent dit voor onze vereniging m.b.t. de kosten?

V/d Brink (0755): De vrachtkosten gaan aardig omlaag maar voor de regio gaan de prijzen omhoog. Namelijk de prijs voor de afdeling gaat omlaag maar die wordt weer verhoogd door de regio's.

Vz.: Afgelopen jaren zijn we bezig geweest met de analyse van de vrachtkosten. Daarbij is ook gekeken naar de ophaalkosten en deze blijken per regio erg te verschillen. Hoe kunnen we deze ophaalkosten drukken? We hebben gemeend om deze verantwoordelijkheid bij de regio's neer te leggen, zodat regio's beloond worden als op een zo efficiënt mogelijke en goedkope manier vervoerd wordt.

V/d Berg (0709): Ik wil hier toch graag op terugkomen. Als verenigingen gaan aanleveren gaat dit ook geld kosten.

Van Binsbergen (0828): De ophaalkosten zijn uit de vrachtkosten gehaald. Zijn de convoyage-kosten daar niet eruit gehaald?

Vz.: Dit klopt.

Van Doorn (1002): Voor verenigingen wordt het erg lastig om de duiven aan te leveren. Als de bevoegdheid bij de regio neergelegd wordt, gaat dit waarschijnlijk problemen opleveren en werkt het onjuist aanleveren in de hand.

Vz.: Het is zeker niet de bedoeling om het aanleveren van de duiven verplicht te stellen. Het is juist de bedoeling dat de regio's zo creatief mogelijk hiermee om gaan.

De Vries (0829): Het voor eigen rekening nemen van de ophaalkosten betekent voor regio 4 een verhoging van 5 eurocent.

Pap (0409): Wat ik hier mis, is de duif. We gaan de verantwoordelijkheid bij de vereniging neerleggen. En dit gaat ten koste van de kwaliteit van het duivenvervoer.

Vz.: We gaan niet verplichten om de ophaalroutes te wijzigen. Als jullie hetzelfde willen houden als afgelopen jaar, dan is dit jullie goed recht.

V/d Brink (0755): Als dit wordt aangenomen gaan we in regio 1 de ophaalroutes wat aanpassen. Het laten aanleveren van de duiven moeten we niet willen want bij veel vluchten wordt het zeer lastig om dan nog twee mensen te vinden.

Vz.: Door deze maatregelen zien we niet in dat we dat in de hand werken.

Keukens: Komen de convoyage-kosten bij de afdeling liggen?

Vz.: Ja.

Koster (0703): Ik wil voorstellen om dit voorstel terug te nemen. In onze regio lopen we erg uit de pas en voor de uniformiteit zou u dat niet willen. Door het voorstel een jaar uit te stellen kunnen we een inventarisatie maken van wat er in de regio mogelijk is. Dit jaar hebben we het als liefhebbers al erg voor onze kiezen gehad en we moeten dit niet voor de voeten van de leden leggen. Ik wil toch pleiten voor gelijkheid.

Pap (0409): We weten niet wat we moeten gaan betalen in de regio. We willen graag duidelijkheid over wat het per regio extra gaat kosten.

Van Haar (FCC): Het gaat over de vitesse en midfondvluchten. Kan de penningmeester aangeven wat het anders gaat kosten? Daarnaast komt het alleen neer op het anders verrekenen van de ophaalkosten.

Penningsmeester: Voor de begroting zijn we uitgegaan van een stijging van een paar procent wat betreft de dieseltoeslag. Maar op dit moment is de dieseltoeslag erg hoog.

Het is de verwachting dat de vrachtprijzen circa 5 % zullen stijgen ten opzichte van vorig jaar.

Vz.: Samenvattend van de penningmeester: We moeten zeker rekening houden met de dieseltoeslag. Maar los hiervan zal de vrachtprijs met 5% verhogen ten opzichte van afgelopen jaar als de ophaalkosten bij de afdeling blijven.

Mensink (0740): Jullie kunnen mooi pleiten over de dieseltoeslagen maar als afdeling moeten we streven naar gelijkheid. Waar zijn we als afdeling als we geen gelijkheid meer hebben? Ik stel voor om een uniforme ophaalprijs voor alle regio's te hebben en het delegeren van de kosten een jaar uit te stellen.

Vz.: Wie is voor de acceptatie van de begroting? Er is geen duidelijke meerderheid en we gaan tellen.

Vz.: De stemming is als volgt

Voor: 1401

Tegen: 687

Neutraal: 107

Daarmee is de begroting aangenomen.

6. Bestuursmededelingen

- Extra opleervluchten op dinsdagavond.

Oude Duiven:

Vanaf week 18 3/5 t/m week 23 7/6 (week voor St. Vincent) vanaf Strombeek met uitzondering van dinsdag 31-5 (inkorving Brive).

Jonge duiven:

Week 32 en 33 (9 en 16/8) eveneens vanuit Duffel.

Inkorven op dinsdagavond in principe in Wezep, Apeldoorn, Andelst.

De organisatie ligt bij de regio's.

- **Aanvullen restmanden. (G-vluchten 3 restmanden)**
Net als vorig jaar stellen voor om bij zeer weinig 'restmandduiven', de manden aan te vullen tot maximaal 2 boven het geldende aantal.
Voor de G-vluchten geldt dat er 3 restmanden zijn toegestaan. 1 voor oude doffers, 1 voor jonge doffers en 1 voor duivinnen.
Wel willen we verzoeken om bij de ophaalwagen zoveel mogelijk manden aan te vullen tot het maximum aantal.
- **Melden van de duiven.**
Melden zal dit jaar voor alle TT-vluchten en NPO-vluchten elektronisch plaatsvinden. Er worden over de wijze van melden en de te volgen procedure nog mededelingen gedaan.
- **Procedure hoklijsten en entlijsten.**
We willen nog eens wijzen op de te volgen regels m.b.t. de hoklijsten en entbewijzen. Elk jaar blijkt weer dat er onvolledige of onjuiste gegevens worden verstrekt. Het juist invullen en aanleveren van hoklijsten is in de eerste plaats een verantwoordelijkheid van leden en verenigingen. Kijk nog eens op de site van de afdeling waar deze procedure duidelijk vermeld is.
- **Vlucht naar de toekomst**
In de najaarsvergadering van de NPO is de wens en noodzaak van vernieuwing in de duivensport door de kiesmannen bekrachtigd en onderschreven. Uitgangspunten en doelstellingen van VndT zullen verder uitgewerkt worden door werkgroepen. Diverse vrijwilligers hebben zich opgegeven voor verschillende werkgroepen en met de uitwerking zijn deze werkgroepen nu aan de gang. Op de site van de NPO kunt u hierover de nieuwste ontwikkelingen volgen.
- **Aanleveren van de duiven naar de verzamelplaats.**
Dit moet gebeuren door twee personen en wil jullie hierop wijzen dat dit volgens de reglementen gebeurt. Er zal hierover nog een mededeling op site komen.
- **Compuclub.**
Zoals jullie hebben kunnen zien op de afdelingsite gaan we ook dit jaar gebruik maken van de diensten van Compuclub. Dit jaar zullen ook de gehele uitslagen digitaal beschikbaar zijn. Ten tweede zal de afdelingsuitslag dit jaar niet meer verplicht zijn. Ten derde willen we de invliegduiven via Winver vast laten leggen. Hiermee wordt verrekening en administratie een stuk eenvoudiger.

7. Verkiezing leden Financiële Controle Commissie

Aftredend en herkiesbaar: G. van Eikenhorst, Hattem en W.H. van Gelder, Lieren

Vz.: Er zijn geen tegenkandidaten en bij deze zijn deze personen herkozen.

8. Bestuursverkiezing

Aftredend en herkiesbaar: B. Scherpenzeel, voorzitter.

Vz.: Er zijn geen tegenkandidaten en bij deze is de heer Scherpenzeel voor een periode van 3 jaar herkozen.

9. Verkiezing kiesmannen NPO en reserve kiesmannen

Aftredend en herkiesbaar: F.H. Jacobs

Vz.: Er zijn geen tegenkandidaten en bij deze wordt Frank Jacobs herkozen.

10. Verenigingsvoorstellen

Vz.: Er is 1 voorstel welke wordt gesteund door verschillende verenigingen. Ze stellen voor het algemeen kampioenschap fond (generaal) te laten vervallen en dus alleen een kampioenschap eendaagse en meerdaagse fondkampioenschap hebben.

De meerderheid is voor.

Wassink (0742): We hebben op 2 oktober een voorstel ingediend en hebben een bevestiging van de secretaris. Waarom is dit voorstel niet geagendeerd?

Vz: We zullen het voorstel meenemen richting de najaarsvergadering en u kunt deze week nog een schriftelijke reactie van ons tegemoet zien.

11. Bespreking Agenda voorjaarsvergadering NPO d.d. 19-03-2011

Penningmeester: de NPO heeft een jaarverslag gemaakt. De FCC heeft dit gecontroleerd en heeft gemeend om te adviseren om het verslag niet aan te nemen. Ze zijn van mening dat een aantal cijfers en reserveringen herzien moet worden en stelt voor om het verslag niet aan te nemen en te laten corrigeren. We steunen het standpunt van de FBCC.

Huenen (0858): Verzelfstandiging van bureau NPO. Ik vind dat de kiesmannen dit mee kunnen nemen richting de NPO-vergadering.

Vz.: Met de herbenoemingen gaan we akkoord.

Bij voorstellen komt het NPO met het voorstel om de mogelijkheid te bieden om op de dagfond de afdeling op te splitsen naar twee stations te gaan. Dit kan wel financiële gevolgen hebben. We zullen dit voorstel steunen, zodat de mogelijkheid ontstaat.

V/d Brink (0755): Als we dit voorstel aannemen heeft het terdege invloed op de vrachtprijs. De eerste twee vluchten gaat het nog maar daarna wordt het erg lastig.

Vz.: Als afdeling hebben we ook een voorstel ingediend, namelijk om de grootte van de kringen te reduceren van 100 naar 75. We hechten er als bestuur veel aan dat het kringverband niet te groot wordt, zodat eerlijk gewedijverd kan worden. Dit heeft als motivatie gediend.

Voorstel afdeling 1 en 2: met het nationaal rekenbureau zijn er mogelijkheden ontstaan om niet openbare gegevens te verstrekken aan jan en alleman.

G. Kok: De NPO gaat de komende jaren gebruik maken van PigeonVillage om de uitslagen te berekenen en dit geldt ook voor de nationale kampioenschappen. Het voorstel van afdeling 1 en 2 is dat er geen extra belasting mag zijn voor verenigingen. Daarnaast willen we nog wel de mogelijkheid hebben om een handmatig uitslag te krijgen en dit zullen we zeker aankaarten tijdens de NPO vergadering.

Vz.: Het punt VndT staat ook op de agenda en we zijn zeker benieuwd naar wat daar gepresenteerd wordt.

Vz.: om op het punt verslag van de laatste NPO vergadering terug te komen. We zijn als afdeling vertegenwoordigd door 3 kiesmannen. Tijdens de algemene ledenvergadering afdeling behandelen we altijd de NPO vergadering en indien nodig polsen we de mening van de vergadering. Bij het uitbrengen van een stem wordt rekening gehouden met de stemverhouding binnen de afdeling.

Van Huenen (0858): Graag ontvangen we jaarlijks een verslag hoe kiesmannen hebben gekozen tijdens de NPO-vergadering.

Vz.: We zijn van mening dat de NPO een duidelijke verslaglegging maakt en hierin kunt u duidelijk het verloop van de vergadering zien. We zullen dit punt in een komende bestuursvergadering aan de orde stellen.

12. Rondvraag

V/d Brink (0755): Wat is de status van 0503?

Vz.: We hebben onlangs bericht gehad van Friesland dat ze 9 leden van Swifterbant accepteren. We hebben hier geen bezwaar tegen, echter het officiële dispensatie verzoek is nog niet ingediend.

V/d Brink (0755): Het digitaal melden, gaat dat per vereniging?

Vz.: Ja.

V/d Brink (0755): Krijgen we gewoon een uitslag?

Vz.: Indien gewenst ja.

Kroeze (0430): Pas geleden moesten de klokken voor keuring weg en de Victorie klokken zijn niet goedgekeurd. Kunnen we hier niet wat aan doen?

Vz.: Als afdelingsbestuur hebben we hier weinig over te zeggen.

Kroeze (0430): Kunnen jullie dit dan niet meenemen richting de NPO-vergadering?

Vz.: We zullen dit meenemen.

V/d Berg (0709): We hebben een vraag over de kringindeling. De problematiek in deze regio is zo groot dat we wel gedegen moeten onderzoeken om de kringen her in te delen. Als je hier objectief over wilt nadenken, zullen we ook over de regiogrenzen moeten kijken. Willen jullie in het regio-overleg hierop terug komen?

Schreurs (0737): Ik hoorde dat het de bedoeling is om ook de afdelingsuitslag digitaal te krijgen. Is dit ook mogelijk voor de kring, regio en vereniging?

Vz.: Voor de kring en regio komt er een digitale uitslag. De verenigingsuitslagen regelen we niet.

Beens (0404): Ik heb via internet vernomen dat er een jonge duiven club wordt opgericht. Wat is hiervan de status?

Vz.: Er is inderdaad een verzoek bij het afd. bestuur binnengekomen. Onder voorwaarden zijn we met de oprichting akkoord. De belangrijkste voorwaarde is dat de vluchten binnen de matrix van de afdeling 8 vallen en de jonge duivenvluchten niet eerder beginnen dan de eerste G-vlucht.

13. Sluiting

Om 22.10 uur sluit de voorzitter de vergadering nadat hij ieder bedankt heeft voor zijn aanwezigheid en inbreng.

Besluitenlijst van de afd. vergadering GOU d.d. 15-03-2011

1. De notulen van de najaarsvergadering van 02-11-2010 worden rekening houdend met de gemaakte opmerkingen goedgekeurd.
2. Het jaarverslag van de secretaris wordt rekening houdend met de gemaakte opmerking goedgekeurd.
3. Jaarverslag penningmeester 2010 wordt goedgekeurd, het bestuur wordt decharge verleend en de begroting 2011 wordt goedgekeurd. Met het aannemen van de begroting wordt de financiële afwikkeling van de ophaalkosten bij de regio neergelegd.
4. De heren G. van Eikenhorst, Hattem en W.H. van Gelder, Lieren worden bij acclamatie gekozen tot lid van de FCC.
5. Dhr. B. Scherpenzeel wordt herkozen als voorzitter afdelingsbestuur.
6. Dhr. F. Jacobs wordt herkozen als kiesman NPO.
7. Het voorstel om het generaal kampioenschap fond af te schaffen wordt aangenomen.